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Valberedningen för Stuvsta IF ger följande förslag gällande styrelse och 
revisor till årsmötet den 9 maj 2022. 

Inledning  

Marie Ström valdes in till Valberedningen vid Årsmötet 2019 och Björn Wolgast valdes in till 
Valberedningen vid Årsmötet 2020.  

Valberedningsuppdraget är ett av de viktigaste uppdragen i föreningssammanhang men 
prioriteras sällan i tillsättningsprocessen för förtroendevalda. Under mandatperioden 2022 
avser Valberedningen att utveckla arbetsprocessen i syfte att ge en ännu tydligare bild inför 
Årsmötet 2023.  

I två års tid har det varit en prövande period för föreningen och styrelsen i och med den covid-
19 pandemi samhället befunnit sig i. Detta har givetvis påverkat styrelsearbetet, liksom hela 
samhället i stort.  

Från valberedningen ser vi ett behov av att stärka styrelsens strategiska och långsiktiga 
förmåga. Stuvsta IF:s styrelse har de senaste året arbetat med att utveckla föreningens 
organisation, bland annat genom arbetet med Diplomerad Förening. 
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Valberedningen för Stuvsta IF ger följande förslag gällande styrelse och 
revisor till årsmötet den 9 maj 2022. 

Process  

Vi har under senaste året hållit enskilda avstämningar med samtliga styrelseledamöter som 
står inför omval. Vi har även haft avstämningar med en tjänsteman inom organisationen, 
sportchefen.  

Av detta drar vi följande slutsatser: 

Vi har fört en dialog med styrelsemedlemmar om hur de upplever arbetet och samarbetet i 
styrelsen. För det mesta fungerar arbetet i styrelsen väl. Det finns dock en önskan om att 
styrelsearbetet ska effektiviseras och struktureras så att styrelsemötena blir mer 
beslutsfattande, tidseffektiva och att andra diskussioner kan tas utanför styrelsemötet. Det 
finns också en önskan om att få in mer IT-kunskap och affärstänkande kunskaper kring 
sponsring.  
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Valberedningen för Stuvsta IF ger följande förslag gällande styrelse och 
revisor till årsmötet den 9 maj 2022. 

 
Förslag 
 
Förslag till ordförande för en tid av 1 år 

- Tess Fremin (Ledamot, vice ordförande. Tackat ja till nominering som ordförande)  
 
Övriga nominerade till ordförande  

- Henrik Tylestam (Ordförande. Tackat nej till nominering som ordförande)  
- Stefan Carlsson (Ledamot. Tackat nej till omval som ledamot. Nomineras till 

ordförande av Katarina Sondell. Tackat ja till nominering som ordförande)  
 
Förslag till ledamöter  
 
Kvarstår 1 år  

- Endre Winsents (Ledamot, kassör) 
- Aurora Samuelsson (Ledamot) 
- Tony Classon (Ledamot) 
- Tess Fremin (Vice ordförande)  

 
Nyval 2 år  

- Claes Westerlund (Suppleant) 
 
Omval 2 år  

- Jasmine Ström (Ledamot)  
- Katarina Sondell (Ledamot)  
- Robert Waaler (Ledamot, vice ordförande)  

 
Övriga nominerade som ledamöter  

- Inga fler nomineringar har inkommit 
 
Förslag till suppleanter för en tid av 1 år  

- Elin Danielsson (Suppleant) 
- Henrik Tylestam (Ordförande) 
- Jonathan Maurer (Nyval)  

 
Förslag till revisor för en tid av 1 år  

- Sandra Lindhagen (Tackat ja) 
 
Förslag till revisorssuppleant för en tid av 1 år 

- Inga nomineringar 
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Valberedningen för Stuvsta IF ger följande förslag gällande styrelse och 
revisor till årsmötet den 9 maj 2022. 

 
Presentation 
 
Tess Fremin föreslås som ordförande av valberedningen. Tess har under år 2021 haft ett delat 
uppdrag som vice ordförande. Tess har drivit och startat upp Diplomerad Förening i styrelsen 
under 2021. Utöver detta har hon drivit ungdomsrådet för att göra spelarnas röster hörda i 
föreningen och i styrelsen. Tess har tidigare varit engagerad i andra verksamheter, bland annat 
som styrelseledamot i Huddinge Fotbollsförening, Utbildningskommittén på Stockholm läns 
ridsportförbund och nu även i Föreningsutvecklingskommittén på Stff. Tess tänker på vad 
som stärker och utvecklar föreningen och spelare i både stort som smått. Valberedningen 
anser därför Tess Fremin vara passande för rollen som ordförande i Stuvsta IF:s styrelse. 
 
Jasmine Ström, Robert Waaler och Katarina Sondell föreslås för omval. Alla tre kandidater är 
väldigt kompetenta och professionella i sitt arbete i styrelsen. Jasmine Ström har tidigare varit 
spelare i Stuvsta IF i ca 10 år och har suttit i styrelsen sedan 2017. Robert Waaler har varit 
engagerad i Stuvsta IF i närmre 25 år och har suttit i styrelsen som kassör i många år. 
Katarina Sondell har suttit i styrelsen sedan 2019 och har på den tiden stärkt arbetet mellan 
kansli och styrelsen med sin kunskap och kompetens i arbetsrättsliga frågor.  
 
Claes Westerlund föreslås som styrelseledamot. Claes har tidigare varit styrelseledamot i 
Stuvsta IF:s styrelse och ansvarat för kommunikationen. Under mandatperioden 2021 har 
Claes varit suppleant i styrelsen och hjälpt Katarina Sondell med kansliet.  
 
Elin Danielsson, Henrik Tyelstam och Jonathan Maurer föreslås som suppleanter. Elin 
Danielsson har tidigare spelat i Stuvsta IF i 14 år. Henrik Tylestam var under mandatperioden 
2021 ordförande och året innan det styrelseledamot i rollen som vice ordförande. Av 
personliga skäl har Henrik valt att inte ställa upp för nyval som ordförande eller ledamot. 
Jonathan Maurer har länge spelat i Stuvsta IF och spelar just nu i herrlaget. Han är även 
materialare i Stuvsta IF:s damlag.   
 
Endre Winsents (Kassör), Aurora Samuelsson, Tony Classon och Tess Fremin är valda fram 
till årsmötet 2023.  
 
Vi vill rikta vårt största tack till styrelsen under mandatperioden 2021 för deras gedigna arbete 
i Stuvsta IF.  
 
Väl mött på årsmötet! 
Valberedningen i Stuvsta IF  
Marie Ström och Björn Wolgast  


